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Svar på fråga 2023/24:953 av Laila Naraghi (S) 
Direktiv för utredning om bodelning 

Laila Naraghi har frågat mig vilka åtgärder jag och regeringen 

avser att vidta för att bejaka det som organisationerna framför 

om kommande bodelningsutredning, och hur arbetet med 

utredningen kommer att framskrida. 

Laila Naraghi återger i sin fråga ett brev som undertecknats av 

flera organisationer som samlar kvinnor. Som organisationernas 

brev belyser är det angeläget att det finns en välfungerande, 

effektiv och rättssäker ordning för bodelningar. Det är också 

något som riksdagen bekräftat genom sitt tillkännagivande i 

frågan. Regelverket ska inte kunna utnyttjas av en 

våldsutövande partner i syfte att förhala bodelningsprocessen. 

Som jag tidigare nämnt kommer en utredning att tillsättas för att 

se över bodelningsprocessen. Avsikten är att det ska ske under 

året. Vid utformningen av direktiven kommer bl.a. de frågor som 

organisationerna lyfter att kunna beaktas.  

Stockholm den 5 juni 2024 
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